



communiqué

N°: 68
No.:

DIFFUSION: FOR IMMEDIATE RELEASE
RELEASE: POUR DIFFUSION IMMÉDIATE

APRIL 28, 1982
LE 28 AVRIL 1982

OFFICIAL VISIT OF THE FRENCH MINISTER OF EXTERNAL RELATIONS, MR. CLAUDE CHEYSSON

The French Minister of External Relations, Mr. Claude Cheysson, has accepted an invitation of the Canadian Government to pay an official visit to Canada next fall. In announcing this visit, which was agreed during Prime Minister Mauroy's recent visit, the Secretary of State for External Affairs, the Honourable Mark MacGuigan, welcomed this opportunity to pursue the dialogue and extend the very wide areas of understanding that have manifested themselves between France and Canada in international matters.

* * *

VISITE OFFICIELLE DU MINISTRE FRANÇAIS DES RELATIONS EXTÉRIEURES, MONSIEUR CLAUDE CHEYSSON

Le Ministre français des Relations extérieures, Monsieur Claude Cheysson, a accepté l'invitation du gouvernement canadien de se rendre en visite officielle au Canada à l'automne prochain. En annonçant cette visite, convenue lors de la récente visite du Premier ministre Mauroy, le Secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, l'honorable Mark MacGuigan, s'est félicité de cette occasion de poursuivre le dialogue et d'étendre la très large convergence de vues qui s'est manifestée entre le Canada et la France sur un ensemble de questions internationales.